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kuryr 29. prosince 2022

Farma firmy vykazují známky kolapsu, protože kritická
masa lidí už nevěří podvodům s vakcínami

infokuryr.cz/n/2022/12/29/farma-firmy-vykazuji-znamky-kolapsu-protoze-kriticka-masa-lidi-uz-neveri-podvodum-s-
vakcinami

Jakkoli tragické to všechno bylo a stále je, fraška s „očkováním“ proti

covidu vedla mnohé bývalé zastánce očkování ke zpochybnění tohoto

medicínského nástroje.

Najednou to už nejsou jen okrajové hlasy, které zpochybňují

bezpečnost a účinnost jakékoliv vakcíny. Jedná se totiž o jediný

medicínský produkt, při kterém výrobci nenesou odpovědnost za

poškození nebo smrt pacienta.

Pokud jsou injekce „léků“ skutečně tak úžasné, jak tvrdí očkovací

průmysl, proč je výrobcům poskytnuta taková zvláštní ochrana před

odpovědností? Je zřejmé, že farmaceutické firmy si nejsou stejné

svými tvrzeními o „bezpečnosti a účinnosti“, jako by jejich

představitelé chtěli, abychom tomu my věřili.

Narůstající množství důkazů prokazujících, že covidové „vakcíny“

zabíjejí lidi, způsobilo, že mnozí si nyní kladou otázku: Dělají i jiné

vakcíny totéž?

http://www.infokuryr.cz/n/2022/12/29/farma-firmy-vykazuji-znamky-kolapsu-protoze-kriticka-masa-lidi-uz-neveri-podvodum-s-vakcinami/
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„Od dětství jsem byl přímo svědkem toho, že se kolem mě vyskytují

poškození způsobená očkováním. Věnoval jsem více času, než

dokážu spočítat, abych pochopil tuto otázku, a zároveň jsem se

snažil pochopit, kam zapadám do této tragické mytologie, která

chytila   náš druh do pasti již více než století,“ píše „A Midwestern

Doctor“ ( AMD) ve svém bulletinu The Forgotten Side of Medicine

(Zapomenutá stránka medicíny).

Dále uvádí:

„Z této introspekce jsem nakonec došel k závěru, že společnost ještě

není připravena akceptovat škody způsobené očkováním. Bylo pro

mě proto lepší věnovat se jiné kritické oblasti, o které jsem si myslel,

že jsem na ni lépe vybaven.

Tato odlišná kritická oblast zahrnovala zabývání se kampaněmi,

které se v průběhu let používaly k propagaci různých vakcín. Vše od

neštovic přes dětskou obrnu až po spalničky – a nyní covid –

zahrnovalo použití strachu k vystrašení lidí, aby se nechali

očkovat.“

Konkrétní kampaň na očkování proti pravým neštovicím nakonec

selhala navzdory vší té agresivní reklamě – ale škoda už byla

způsobena. Najednou se vakcína plná toxinů, jako je rtuť a hliník,

stala standardem medicíny.“

„Od té doby se objevily další problematické (ale ne tak nebezpečné)

vakcíny,“ píše dále AMD.

„I když se proti jejich použití zvedlo značné veřejné pobouření, nikdy

to nestačilo na zopakování úspěchu, kterého dokázali dosáhnout ti,

kteří bojovali proti časným vakcínám proti neštovicím.

Z mé vlastní analýzy tohoto problému se domnívám, že jednou z

největších slabin velkého byznysu je, že náš současný ekonomický

model činí chamtivost téměř nezastavitelnou. Výsledkem tak je, že
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dravá odvětví nakonec zatlačí až příliš daleko za čáru, čímž způsobí

kritické selhání vlastního odvětví. (například rozšíří se veřejná

vzpoura proti jejich produktům).

Toto je do velké míry i případ farmaceutického průmyslu, protože

vakcíny představují jednu z oblastí s nejlepším růstem zisku v

medicíně. Kvůli korupci v našem systému je možné vyrobit vakcínu

téměř na cokoli, zbavit se odpovědnosti a nařídit ji povinně

obyvatelstvu.“

Lidé se stále více obávají poškození způsobených očkováním jako
nemocí, kterým má očkování údajně předcházet

Vakcínami proti covidu překročily farma firmy červenou čáru. Tlačili

je příliš, příliš tvrdě, i když bylo nepopiratelně zřejmé, že s těmito

„vakcínami“ není něco v pořádku.

Způsobují více vedlejších účinků než téměř všechny ostatní vakcíny

dohromady a co je nejhorší, nezabrání ani covidu, ani těžkému

průběhu onemocnění a dokonce ani úmrtím, jak se to o nich tvrdí.

Skutečnost, že v mnoha zemích byly povinné (nebo život bez nich byl

lidem výrazně zkomplikován, jako například u nás), vyvolala vážné

varování i pro ty nejtvrdší zastánce očkování.

Mnozí původní zastánci očkování se začali ptát sami sebe: Proč se

vláda musí uchýlit k tyranii a útlaku vůči lidem použitím tvrdých

prostředků, aby si nechali vpíchnout experimentální látku, která je

může i zabít?

„Současně si mnozí lidé, kteří se nedávno „probudili“, nyní

uvědomují, že velká část veřejnosti stále nevidí, co se děje, zatímco

já a kolegové jsme hluboce vděční za to, že tento problém se konečně

dostal z okraje politického zájmu do pozice hlavního proudu, což se

podle mých znalostí nestalo od debaklu s neštovicemi před téměř

stoletím,“ píše dále AMD.
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Rasmussen nedávno uskutečnil průzkum, který ukázal, že veřejná

akceptace vakcín klesá. Stále více lidí je skeptických nejen vůči

covidovému očkování, ale ik jiným vakcínám, které si možná

pamatují, že ublížily jim, členovi jejich rodiny nebo příteli.

Najednou se ty zvláštní nemoci, které se objevily z ničeho nic, v

myslích lidí začaly zpětně spojovat s vakcínami – a  podvodní

pandemie covidu výrazně pomohla lidem otevřít oči.

Liberálové a progresivci (neomarxisté) se stále přiklánějí ve prospěch

vakcín v mnohem větší míře než konzervativci.

Je možné chápat i ty, kteří byli „očkováni“ proti covidu, neboť se

nechali nachytat a stále v drtivé většině tvrdí, že podporují

očkování. Pokud už pro nic jiného,   tak kvůli jednoduché hrdosti,

protože si nechtějí přiznat, že se nechali oklamat.

Existuje však obrovská masa lidí ve středu, z nichž mnohým bylo

řečeno, že se musí opíchat, aby mohli dále chodit do školy nebo

pracovat. Ti jsou nyní zcela odcizeni myšlence nechat se znovu

opíchat proti čemukoli. A právě tato rostoucí demografická skupina

může v průběhu let naklonit misku vah proti očkovacímu průmyslu.

Závěr

Pokračující zveřejňování údajů, které ukazují, že poškození

způsobená očkováním jsou doslova masivní již od zavedení

covidového očkování, také nedělá farmaceutickým firmám žádnou

laskavost.

Lidé se stále častěji více obávají poškození zdraví způsobeného

očkováním, než že se nakazí covidem, čemuž se očkovací průmysl

zoufale snažil zabránit.

„Na základě údajů z průzkumu Rasmussena, o kterých se

domnívám, že jsou potvrzeny několika zdroji, by mělo být jasné, že

velká část lidí ztratila důvěru v mnohé instituce, kterým dříve

důvěřovaly po celý svůj život,“ uzavírá AMD.

https://www.badatel.net/big-pharmu-aj-media-vlastnia-ti-isti-podozrivi-ludia-co-zosnovali-podvodnu-pandemiu/
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Jinými slovy, zatímco vlády, zdravotnické úřady a farmaceutické

firmy doufaly ve zvýšení důvěry lidí v nich, podvodnou pandemií

dosáhly přesného opaku. Důvěřuje jim stále méně a méně lidí. A to je

skvělá zpráva!

Více nejnovějších zpráv o vakcínách naleznete na

stránce Vaccines.news .
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